
5. schůze KM ŠSPK 

forma: online 

termín: středa 20. 12. 2023 od 20:00 

přítomní: Kopřiva, Nový, Neuman, Nováček, Štaif, Truksa 

nepřítomní: Bartoníček 

hosté: Sunek 

přílohy: program, výsledky hlasování 

 

Program 

1) Úvodní slovo předsedy 

2) Schválení, popř. doplnění programu 

3) KTCM 2024 

4) Listina talentů 2024 

5) Rozpočet KM ŠSPK na rok 2024 

6) Zpráva o činnosti KM ŠSPK za rok 2023 

7) Dotace za rok 2023 a plán na rok 2024 

8) Zprávy 

a) z oddílů 

b) z VV ŠSPK 

c) z RK ŠSPK 

9) Diskuse 

10) Závěr 

Zápis 

Program schválen beze změny, předseda KM ŠSPK avizoval, že v bodě č. 9 je třeba probrat 

změnu termínového kalendáře v důsledku nově vzniklé kolize (scouting vs. KP škol a KP 

družstev mladších žáků). 

KTCM 2024: Martin Kopřiva představil plán na rok 2024. V důsledku nižší (příp. nulové) účasti 

některých jedinců, nebudou tito hráči do KTCM 2024 zařazeni (například Artem Mametev, 

Eliška Janoušková, Dominik Veličkov apod.). I díky tomu plán na rok 2024 hovořil o snížení 

počtu skupinek ze čtyř na tři, protože dojde ke snížení počtu hráčů do skupin zařazených. Dále 

Martin Kopřiva navrhl snížit počet tréninkových dnů o jeden, ale navýšit počet hodin ze čtyř 

na pět (celkem tedy 20 hodin jako před tím), a to ve stylu 2-1-2, přičemž prostřední hodina by 

byla věnována dohrávkám, rozborům, analýzám apod. Ostatní členové KM ŠSPK souhlasili: 

ušetří se termín v kalendáři, činnost bude výkonnější a i pro trenéry více zajímavá. V plánu jsou 

vždy dvě skupiny na místě a třetí online. Dále se vedla diskuse nad zařazením jednotlivých 



jmen; výsledný konsenzus, o kterém bylo rozhodnuto hlasováním, je uveden zde (hráči jsou 

uvedeni abecedně): 

A: Makar Honcharov, Ondřej Chmelík, Jakub Ježek, Matěj Křivka, Matyáš Roubal, Adam Rudlof, 

Jakub Valdman, Jan Váňa a Vít Vilímek (celkem 9). 

B: Denisa Dominiková, Vojtěch Jančík, Jiří Ježek, Lukáš Křivka, Denis Lebiš, Michal Macho, 

Anežka Nová, Sibyla Řezníčková, Viktoriia Strazhnyk, Ema Urválková, Tadeáš Velkoborský, 

Tomáš Zelenka (celkem 12). 

C: Antonín Bejvl, Josef Buvalič, Filip Kodýdek, Magdalena Koutecká, Václav Koutecký, Václav 

Kovář, Yevhen Strazhnyk, Petr Střihavka, Simona Šilhánková, Dominik Tomeš, Jan Tomeš, 

Barbora Tykalová, Eva Tykalová (celkem 13). 

Opět se počítá s poplatkem cca 300 Kč (0 Kč pro účastníky MČR do šestnácti let) za rok za 

jednodenní soustředění. Hráči, resp. jejich rodiče, a v kopii trenéři budou osloveni, zda se 

zařazením souhlasí (zajistí: Martin Kopřiva), v důsledku toho se rozdělení skupin ještě může 

změnit. 

Listina talentů: Martin Kopřiva připomněl kritéria pro zařazení hráčů do Listiny talentů a 

ukázal, jak to dopadlo pro rok 2024. Dále členové zvažovali, zda listinu obohatí o někoho 

dalšího na základě kritéria z rozhodnutí KM ŠSPK. Na základě diskuse jedinou nominovanou 

byla Denisa Dominiková. Listina talentů na rok 2024 vypadá po schválení Komisí mládeže ŠSPK 

tedy takto: 

Eva Tykalová, Petr Střihavka, Barbora Tykalová, Václav Koutecký, Lukáš Křivka, Jan Tomeš, 

Tomáš Zelenka, Makar Honcharov, Eliška Janoušková, Daniel Kreuzman, Matěj Křivka, Anežka 

Nová, Adam Rudlof, Jakub Ježek, Matyáš Roubal, Jan Váňa, Adéla Janoušková, Marek Janouš, 

Artem Mametev, Vít Vilímek a Denisa Dominiková (celkem 21). 

Rozpočet 2024: Martin Kopřiva dále představil odhadované (ještě nebyly vyhotoveny úplně 

všechny potřebné faktury, nebylo vše zaplaceno apod.) hospodaření KM ŠSPK za rok 2023. Už 

teď je jisté, že hospodaření bude o cca 12 000 Kč vylepšeno (plánovalo se -42 000 Kč). Martin 

Kopřiva dále představil navrhovaný rozpočet na rok 2024, a to ve výši -50 000 Kč (navýšení 

organizace, již celý rok platí „vyšší“ Ekonomická směrnice apod.). Dále předseda KM ŠSPK 

zdůraznil i významné šetření (například 3 skupiny KTCM, jedna skupina trénuje online apod.). 

Členové KM ŠSPK dále diskutovali o tom, zda zvýšení příspěvku za pořádání zvednout již od 

nového roku, nebo až od nové sezóny. Vyhrála první varianta. Na námitku, že organizátoři, 

kteří se přihlásili na akce, které proběhly v této sezóně, ale v roce 2023, budou mít nižší 

příspěvek, bylo navrženo, aby se jim v roce 2024 doplatil onen rozdíl. Navržený rozpočet byl 

Komisí mládeže schválen pro předložení Konferenci ŠSPK, která o něm bude hlasovat. 

Zpráva o činnosti: Martin Kopřiva dále představil Zprávu o činnosti KM ŠSPK za rok 2023, do 

které bude doplněno již jen pár technických detailů. 

Daniel Nový dále informoval, že se blíží vyúčtování dotací, které jsme obdrželi od kraje. 

Osmnáct tisíc Kč od města jsme již obdrželi. Dále v nejbližší době představí návrhy na podání 

dotací pro rok 2024. 



V rámci diskuze se řešila kolize scoutingu s dvěma krajskými akcemi. Termín scoutingu byl 

stanoven poměrně nedávno (dávno po vydání kalendáře KM ŠSPK). Návrh změny kalendáře 

zajistí Martin Kopřiva (viz hlasování). Alespoň již byly zveřejněny další nejbližší termíny 

scoutingu, a tak by k podobným kolizím již docházet snad nemělo. Daniel Nový vyvěsí změnu 

na web, Martin Kopřiva rozešle informační e-mail. 

Potřebné dokumenty připraví k hlasování do konce ledna Martin Kopřiva. Po případném 

schválení je následně do 1. ledna 2024 odešle na VV ŠSPK. Martin Kopřiva dále informoval o 

standardní práci Výkonného výboru a skončení Mezinárodního víkendu. Martin Štaif má za 

úkol připravit faktury za poplatky pro oddíly a platit dosud nezaplacené faktury a dohody. Karel 

Nováček pozval na Matoušův memoriál. A to bylo vše: poslední schůze roku 2023 skončila. 

Výsledky hlasování 

• KM ŠSPK schvaluje níže uvedenou změnu kalendáře (dotčení organizátoři souhlasí). 

1) KP škol z 12. 4. 2024 na 22. 3. 2024. 

2) KP družstev mladších žáků z 13. 4. 2024 na 23. 3. 2024. 

3) KP v rapidu z 23. 3. 2024 na 27. 1. 2024. 

souhlasím: 7 nesouhlasím: 0 zdržel se: 0. 

Usnesení bylo přijato. 

 

• KM ŠSPK schvaluje návrh rozpočtu KM ŠSPK na rok 2024 pro předložení konferenci 

ŠSPK. 

souhlasím: 7 nesouhlasím: 0 zdržuji se: 0. 

Usnesení bylo přijato. 

• KM ŠSPK schvaluje Listinu talentů pro rok 2024. 

souhlasím: 6 nesouhlasím: 0 zdržuji se: 1. 

Usnesení bylo přijato. 

• KM ŠSPK schvaluje návrh rozdělení hráčů do skupin KTCM na rok 2024 (tento návrh 

bude předložen hráčům a jejich rodičům k odsouhlasení). 

souhlasím: 5 nesouhlasím: 1 zdržuji se: 1. 

Usnesení bylo přijato. 

• KM ŠSPK schvaluje Zprávu o činnosti za rok 2023. 

souhlasím: 7 nesouhlasím: 0 zdržuji se: 0. 

Usnesení bylo přijato. 

zapsal: Martin Kopřiva 

ověřil: Daniel Nový 


